

Referat – GEK Bestyrelsesmøde



15-09-2014		18.30		Tina, Toftekærvej	
Møde indkaldt af	Susanne Bilstoft				
Referent	Camilla Lindegaard				
Deltagere	Susanne Bilstoft (formand) Anne With (næstformand) John Mikkelsen (kasserer) Camilla Lindegaard Stender (sekretær) Jens Ole Legart Kirsten Bjørklund Tina Jensen Anne Cathrine Amtrup				
Fraværende	Ingen				

Referat – GEK Bestyrelsesmøde



Agenda	<ol style="list-style-type: none">1) Godkendelse af referat fra sidste møde2) Orientering om daglig drift / v. Susanne<ol style="list-style-type: none">a) Kort orientering af opgavestatus fra tidligere møder (se referater)b) Medarbejdere Antal pensionærer og på rideskoleholdc) Tyveri – statusd) Foldordning – statuse) Nye kontrakter på plads? /v. Annef) alg på pladsg) Brochure på pladsh) WEB master fundeti) Henvendelse fra nabo vedr. træfældning3) Delvis deltagelse af Ditte på Bestyrelsesmøder4) Undervisere - hvem skal være toer på dressurundervisningen5) Ombygning<ol style="list-style-type: none">a) Byggeudvalg - status / v. Johnb) Sponsorudvalg - status /v. Johnc) Etablering af genhusningsudvalg (og rammer - halvt eller helt år byggetid?)d) Diskussion af mulighed for 20*80 ridehus (dobbelte rideskolehold), handicapridning med lift og fysioterapeut, øvrige aktiviteter (kulturhus - skal i givet fald med i ansøgninger, da det er meget eftertragtet)6) Skal vi betale for hold til ridestævner/ v. AC<ol style="list-style-type: none">a) Hvilkeb) Prisstruktur7) Holder budgetterne? /v. John<ol style="list-style-type: none">a) Nyt foder og priserb) Holder høet? / v. Tina8) Hvad bør vi betale for syge rideskoleheste9) Eventuelt	
Agendapunkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde		
Referatet er godkendt	Ja	
Evt. kommentarer	Ingen	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadlinedatoer

Referat – GEK Bestyrelsesmøde



Agendapunkt 2 – Orientering om daglig drift		
Diskussion:	<p>Tilbud på riste til Bernstorffsparken modtaget fra én leverandør, og tilbud på bund til ridehus og rotunde er indhentet fra tre leverandører. Dresler skal sikre vikar ved udeblivelse fra undervisning. Rideskolehold er på plads i forhold til ændringer, som skulle tage højde for skolereformen og der er atter stort set fulde hold. Der skal være én kasse pr boks på loftet. Kasserne skal nummereres med boksnummer og tilbydes gratis. Tyveri er anmeldt til politiet. Der har ikke været reaktion fra de anmeldte. Generel tilfredshed med den nye foldordning. Rideskoleheste skal på fold hver dag. Ny kontrakt er benyttet til nye lejere. Ikke alle rettelser er indført og kontrakten skal til gennemlæsning hos Jens Ole inden (gen)udsendelse. Anne fremsender seneste version. Nuværende udvalg er blevet suppleret på seneste brugermøde Ny brochure er på plads og sendes ud til alle, samt lægges ud på website Hanne Friberg er blevet webmaster Træbeskærer skal kontaktes for at undersøge om træ kan skæres ned? Evt. kompromis for at imødekomme ønske delvist (hvis muligt), mod at der ikke klages over støvgener.</p>	
Beslutning	<p>a) Der skal indhentes priser fra 2 yderligere leverandører på riste, og sikres at de priser som er indhentet er sammenlignelige samt specificeret korrekt ud.</p> <p>d) Sagen er lukket</p>	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadlinedatoer
Der skal indhentes priser fra 2 yderligere leverandører på riste, og sikres at de priser som er indhentet er sammenlignelige samt specificeret korrekt ud.	Ditte	Snarest
Dresler skal sikre vikar ved udeblivelse fra undervisning	Ditte	Snarest
Henstilling til at der ikke tages for mange foldtider – tages op på brugermøde	Susanne	Næste brugermøde
Ny kontrakt skal fremsendes til alle lejere (nye som gamle)	Ditte	1.11.14

Referat – GEK Bestyrelsesmøde



Kommunikation omkring Dresler	Ditte	Snarest
Træbeskærer skal kontaktes for at undersøge om træ kan skæres ned?	Anne	Snarest
Kommunikation til nabo vedr. evt. kompromis: træ bekæres til ex. vis 7 meter (såfremt det ikke tager skade) mod at nabo garanterer at der ikke klages over støv fra ridebanen	Anne	Snarest
Agendapunkt 3 – Delvis deltagelse af Ditte?		
Diskussion	Deltagelse på første del af mødet fra Ditte, så vi kommer tættere på, og mulighed får mulighed for at afklare punkter med det samme.	
Beslutning	Ditte deltager på første del af mødet.	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadlinedatoer
Indkalde Ditte	Susanne	
Agendapunkt 4 – Undervisere - hvem skal være toer på dressurundervisningen		
Diskussion	Promovering af klubbens undervisere samt diskussion af hvilke, der til bydes	
Beslutning	Ditto	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadlinedatoer
Reklame for undervisere	Susanne	
Agendapunkt 5 – Ombygning		
Diskussion	<p>Møde med pensioneret arkitekt/potentiel rådgiver på byggeprojektet. Samlet investering løber sandsynligvis op i 54 MDKK (incl. ca. 10 MDKK i moms som tilbagebetales) i forhold til de 30 MDKK som tidligere er estimeret. Ændring i forhold til tidligere oplæ: større stald og ændret setup i forhold til bokse. 22.9.14 er der møde med Kommunen for at få klarlagt regler og hensyn. Byggeri skal igangsættes så der tages højde for at dette sker i sommermånederne og så vidt muligt, så den daglige drift kan videreføres i så kort en periode som muligt (helst ikke over 6 måneder)</p>	

Referat – GEK Bestyrelsesmøde



Beslutning	Vurdering af hvad der skal være det rigtige mix mellem rideskoleandel og pensionærandel. Næste skridt er ansøgninger Overordnet tidsplan skal oparbejdes	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadlinedatoer
Aftale med byggerådgiver skal være på plads. Herefter skal der etableres en tidsplan	John	
Ombygning tages op på næste brugermøde	John	
Udvalg igangsætter ansøgninger	John	
Beregning på rette mix	Camilla	
Agendapunkt 6 – Skal vi betale for hold til ridestævner		
Diskussion	Kutyme at der betales for holddeltagelse på mesterskaber (distrikt, landmesterskaber for hold som er stillet af klubben (omkostninger på ca. 5000,- pr. gang som dækker transport, opstaldning etc.)	
Beslutning	Der betales for holdmesterskabers deltagelse, altså startgebyr. Der betales ikke kørsel, og der betales kun opstaldning ved tvungen opstaldning. Det forudsættes at de deltagende gør en aktiv kommunikations indsats.	
Handlingspunkter	Ansvarlig	Deadlinedatoer
Agendapunkt 7- Holder budgetterne?		
Diskussion	<ul style="list-style-type: none"> a) Nyt foder er dyrere. Budgetmæssigt opvejes dette af lavere omkostninger andre steder. b) Hø-leverance er sikret trods leverandørens udfordringer 	

Referat – GEK Bestyrelsesmøde



Beslutning	a) Opfølgning på stigende forbrug		
Handlingspunkter		Ansvarlig	Deadlinedatoer
Julie konsulteres for at sikre præcise kopmål til foder og afmåling af hø		Susanne/Ditte	
Agendapunkt 8 - Hvad bør vi betale for syge rideskoleheste ?			
Diskussion	Principper for hvor meget der skal betales, når rideskolehestene bliver syge.		
Beslutning	Ditte får en ramme på 10.000,- til dyrlægehjælp indlejning af ny hest, alternativ opstaldning, hvor det giver mening. Vurdering skal baseres på rådgivning fra de daglige undervisere/dem som er relevante i forhold til hvad der skal ske med den pågældende pony/hest (individuel vurdering). Ved beløb over 10.000 skal et medlem fra Bestyrelsen godkende.		
Handlingspunkter		Ansvarlig	Deadlinedatoer
Agendapunkt 9 – Eventuelt			
Diskussion			
Handlingspunkter		Ansvarlig	Deadlinedatoer
Kommende møder – datoer og sted:			
16.6 Kirsten, Jægersborg Alle 194 18.8 Anne, Parkovsvej 44 17.9. Tina, Toftekærvej 76 29.10 John, Kløckersvej 38 26.11 AC, Vilvordevej 52 17.12 Jens Ole, Gisselfeld Alle 5		Afholdt Afholdt Afholdt	
Emner til næste møde			
Sendes til Susanne inden den 13.10			